

**គម្រោងរដ្ឋបាលរៀបចំការបោះឆ្នោតខោនធី FRESNO
វិសោធនកម្មលើកទីមួយ
ខែសីហា ឆ្នាំ 2020**

សេចក្តីណែនាំ៖ គម្រោងរដ្ឋបាលរៀបចំការបោះឆ្នោតខោនធី Fresno ត្រូវបានចុះនៅខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2019 ។

គម្រោងនេះត្រូវបានធ្វើឡើងចំពោះការបោះឆ្នោតបឋមជ្រើសរើសប្រធានាធិបតីនៅ ខែមីនា ឆ្នាំ 2020 ។ វិសោធនកម្មលើកទីមួយនេះ

គឺចាំបាច់ដើម្បីធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពគម្រោងដូចដែលទាក់ទងនឹងការបោះឆ្នោតជ្រើសរើសប្រធានាធិបតីនៅ ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2020 ។

ជាទូទៅការផ្លាស់ប្តូរគម្រោងទាក់ទងនឹងការរាតត្បាតនៃជំងឺកូវីដ-19 ដែលបណ្តាលឱ្យមានការផ្លាស់

ប្តូរទូទាំងរដ្ឋចំពោះនីតិវិធីបោះឆ្នោត។ ការផ្លាស់ប្តូរចំពោះគម្រោងត្រូវបានរាយនៅទីនេះ៖

A. ភាសា៖ ពីមុន ខោនធី Fresno ត្រូវបានតម្រូវឱ្យ ផ្ញើសារ និង ព័ត៌មានអ្នកបោះឆ្នោតត្រូវធ្វើការបកប្រែជាភាសាអេស្ប៉ាញ ពុនចាប៊ី ម៉ុង ចិន កូរ៉េ ខ្មែរ វៀតណាម និង តាហ្គាឡុក។ ភាសាឡាវត្រូវបានបន្ថែមទៅក្នុងបញ្ជីភាសាសម្រាប់ខោនធី Fresno ផងដែរ។ ឥឡូវនេះ រាល់ការចុះបញ្ជីភាសាផ្សេងៗនៅក្នុងគម្រោងនឹងមានបញ្ចូលប្រទេសឡាវ។

B. មណ្ឌលបោះឆ្នោត ៖ មណ្ឌលបោះឆ្នោតទាំងអស់នឹងត្រូវបើករយៈពេល បួន ថ្ងៃ គឺថ្ងៃទី 31 ខែតុលា រហូតដល់ថ្ងៃទី 3 ខែវិច្ឆិកា។ នឹងមិនមានមណ្ឌលបោះឆ្នោតចំនួន 11 ថ្ងៃទៀតទេ។ នៅពេលណាដែលអាចធ្វើបាន ទីតាំងការិយាល័យបោះឆ្នោតដែលបានប្រើប្រាស់នៅ ខែមីនា ឆ្នាំ 2020 នឹងត្រូវបានប្រើប្រាស់ម្តងទៀត។ តំបន់ខ្លះមិនមានទេ

ហើយតំបន់ខ្លះតូចពេកដែលមិនសមស្របសម្រាប់គម្លាតសង្គមជាចាំបាច់។ គេរំពឹងថា ទីតាំងប្រមាណ 10 នឹងផ្លាស់ប្តូរ។ ខោនធីនឹងប្រើប្រាស់ទីតាំងជំនួសនៅក្នុងតំបន់ទូទៅតែមួយនៅពេលដែលអាចធ្វើទៅបាន។ ការចុះបញ្ជីទីតាំងមណ្ឌលបោះឆ្នោតថ្មីនឹងមាននៅលើគេហទំព័រ ហើយផ្ញើទៅអ្នកបោះឆ្នោតគ្រប់រូបនៅក្នុងសៀវភៅណែនាំព័ត៌មានអ្នកបោះឆ្នោតខោនធី។

c. ជំងឺកូវីដ-19៖ ការប្រុងប្រយ័ត្នជាមុននឹងត្រូវធ្វើឡើងនៅគ្រប់មណ្ឌលបោះឆ្នោត ដើម្បីបង្កើតបរិយាកាសសុវត្ថិភាពសំរាប់មន្ត្រី និង អ្នកបោះឆ្នោត។ ឧបករណ៍បោះឆ្នោតនឹងត្រូវបានរៀបចំឡើងដើម្បីលើកទឹកចិត្តដល់ការរក្សាគម្លាតសង្គម។ អ្នកបោះឆ្នោតនឹងត្រូវបានស្នើសុំឱ្យរង់ចាំនៅចំងាយប្រាំមួយហ្វីតពីគ្នា ដែលមានន័យថាអ្នកបោះឆ្នោតនឹងរង់ចាំនៅខាងក្រៅមណ្ឌលបោះឆ្នោត ប្រសិនបើចាំបាច់។ រនាំងកញ្ចក់ និង អេក្រង់ទាញឡើង នឹងត្រូវដាក់នៅកន្លែងធ្វើការដើម្បីញែកមន្ត្រី និងអ្នកបោះឆ្នោត។ មន្ត្រីទាំងអស់នឹងត្រូវពាក់ម៉ាស ឬរបាំងមុខ។ អ្នកបោះឆ្នោតនឹងត្រូវបានស្នើសុំឱ្យពាក់ម៉ាសមុខ ហើយម៉ាសនឹងត្រូវបានផ្តល់ជូនសម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោតដែលមិនមាន។ គ្រឿងបរិក្ខារនឹងត្រូវសម្អាតជាប្រចាំ។ ទឹកអនាម័យលាងដៃនឹងត្រូវបានផ្តល់ជូនសម្រាប់អ្នកបោះឆ្នោតចូល និង ចាកចេញពីមណ្ឌលបោះឆ្នោត។ កន្លែងណាដែលមានបង្អួច ត្រូវបើកចំហដើម្បីឱ្យមានខ្យល់ចេញចូល។

d. ប្រអប់ទម្លាក់សន្លឹកឆ្នោត ៖ ប្រអប់ទម្លាក់សន្លឹកឆ្នោតបន្ថែមនឹងត្រូវបានដាក់បន្ថែមនៅទូទាំងខោនធី។ ខោនធី Fresno តម្រូវឱ្យមានប្រអប់ទម្លាក់សន្លឹកឆ្នោតចំនួន 32 ។ បន្ថែមលើទីតាំងដាក់ប្រអប់ទម្លាក់សន្លឹកឆ្នោតចំនួន 43 ដែលត្រូវបានប្រើប្រាស់ក្នុង ខែមីនា ឆ្នាំ 2020 ប្រអប់ទម្លាក់សន្លឹកឆ្នោតប្រហែលជា 20 ប្រអប់បន្ថែមទៀតនឹងត្រូវបានបន្ថែមដែលមានសរុបចំនួន 63 ប្រអប់។ អ្នកបោះឆ្នោតនឹងត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យប្រើប្រអប់ទម្លាក់សន្លឹកឆ្នោតដើម្បីប្រគល់សន្លឹកឆ្នោត

តរបស់ពួកគេត្រូវប្រុងប្រយ័ត្ន។ ការចុះបញ្ជីថ្មីនៃទីតាំងដាក់ក្នុងប្រអប់ទម្លាក់សន្លឹកឆ្នោត
នឹងមាននៅលើគេហទំព័រ ហើយផ្ញើទៅអ្នកបោះឆ្នោតគ្រប់រូបជាមួយសន្លឹកឆ្នោតរបស់ពួកគេ។
ទីតាំងប្រអប់ទម្លាក់សន្លឹកឆ្នោត
ក៏នឹងត្រូវបានចុះនៅក្នុងសៀវភៅណែនាំព័ត៌មានអ្នកបោះឆ្នោតខោនធីផងដែរ។

E. ប្រអប់ឧបករណ៍ VCA/ការប្រាស្រ័យទាក់ទង ៖ ប្រអប់ឧបករណ៍ VCA
ត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាព ហើយមាននៅលើគេហទំព័រខោនធី។
ការផ្ញើសារផ្សេងទៀតនឹងបន្តធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពនៅពេលចាំបាច់។
រាល់អ្នកបោះឆ្នោតដែលបានចុះឈ្មោះសកម្មនឹងទទួលបានការផ្ញើជាសំបុត្រចំនួនពីរអំពីដំណើរ
ការបោះឆ្នោត។ សំបុត្រលើកដំបូងគ្រោងនឹងផ្ញើនៅដើម ខែសីហា ឆ្នាំ 2020
ហើយការបញ្ជូនសំបុត្រលើកទីពីរ គឺនៅសប្តាហ៍ទីបី នៃ ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2020 ។

F. សិក្ខាសាលា៖ ដោយសារបទបញ្ជាប្រតិបត្តិរបស់អភិបាលរដ្ឋ លេខ N-67-20
សិក្ខាសាលាពីរភាសាត្រូវបានគ្រោងធ្វើនៅ ខែសីហា និង ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2020
ដោយប្រើប្រាស់សន្និសីទវីដេអូ។ បទបង្ហាញ PowerPoint
ថ្មីមួយត្រូវបានបង្កើតឡើងសម្រាប់សិក្ខាសាលាពីរភាសា ហើយកំពុងត្រូវបានបកប្រែ។
បទបង្ហាញ PowerPoint នឹងមាននៅក្នុងប្រអប់ឧបករណ៍។
ក្រុមនីមួយៗត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យប្រើប្រាស់ PowerPoint
ដើម្បីជួយសមាជិកសហគមន៍ឱ្យយល់អំពីដំណើរការបោះឆ្នោត។

ដោយសារតែបទបញ្ជាប្រតិបត្តិរបស់អភិបាលរដ្ឋ លេខ N-67-20
សិក្ខាសាលាសហគមន៍ជនពិការក៏នឹងត្រូវបានប្រើប្រាស់សន្និសីទវីដេអូផងដែរ។
កាលបរិច្ឆេទសម្រាប់សិក្ខាសាលានេះ គឺនៅថ្ងៃទី 24 ខែកញ្ញា ឆ្នាំ 2020 ។ VAAC
(គណៈកម្មាធិការប្រឹក្សានៃការចូលប្រើប្រាស់របស់អ្នកបោះឆ្នោត) និង
អង្គការដែលធ្វើការជាមួយសហគមន៍ជនពិការ
នឹងត្រូវបានលើកទឹកចិត្តឱ្យធ្វើសិក្ខាសាលានេះឡើងវិញនៅក្នុងអង្គការរបស់ពួកគេ។

G. សហគមន៍ ៖

ខោនធីនឹងបន្តបើកការប្រជុំធ្វើសន្និសីទវីដេអូតាមពេលវេលាកំណត់ជាទៀងទាត់សម្រាប់ VAAC និង LAAC (គណៈកម្មាធិការប្រឹក្សានៃការចូលប្រើប្រាស់របស់អ្នកបោះឆ្នោត) រួមជាមួយបទបញ្ជាប្រតិបត្តិរបស់អភិបាលរដ្ឋ លេខ N-67-20 ។

H. RAVBM ៖ សំណើសន្និបាត លេខ 860 ដែលត្រូវបានចុះនៅថ្ងៃទី 18 ខែមិថុនា ឆ្នាំ 2020 ធ្វើឱ្យអ្នកបោះឆ្នោតតាមសំបុត្រដែលអាចចូលដំណើរការប្រើពីចម្ងាយបាន សម្រាប់អ្នកដែលចង់ប្រើសេវាកម្មនេះ នៅក្នុងការបោះឆ្នោតទូទៅទូទាំងរដ្ឋ នៅខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ 2020 ។ ការធ្វើសារអំពីការមាន RAVBM នឹងត្រូវបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពនៅលើគេហទំព័រ ប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយសង្គម និង សៀវភៅណែនាំព័ត៌មានអ្នកបោះឆ្នោតខោនធី។